
Begrunnelse

Vi kj pt e sjh uset i j anuar 2014 vi  var  da paservicetorget i karm @ykom mun e og h rt e om

det  var  noen regler vi mått e forholde oss t il nå det gjald oppusning  av  bygget .

Da blei det sj ekket opp og vi blei informert om at det ikke  var  noe  vi  skulle søke om. Men

hvis vi skulle forandre på t akhøyde og bygge t errasser elle lignende mått e  vi  søke.

Vi har derfor  vart i god t ro at vinduene ikke  var  noe problem.

Mvh Sissel og Glenn Langeland


